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РЕФЕРАТ 

 

Ключевые слова: публицистика, Даниель Дефо, английское Просвещение, 

памфлеты. 

Цель исследования заключается в проведении комплексного исследования 

писательской публицистики Даниеля Дефо. 

Методология исследования – основополагающие исследовательские 

принципы сравнительно-исторического анализа; универсальный принцип 

историзма, который предполагает изучение явлений и процессов в их 

историческом эволюционном развитии; историко-описательный и 

лингвистический методы анализа. 

Научная новизна – Даниеля Дефо в основном помнят сегодня как автор 

«Робинзона Крузо», но он написал более 500 других работ, которые включали 

брошюры, романы, стихи и научно-популярные. Он является "отцом английской 

журналистики". 
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SUMMARY 

 

Key words: journalism, Daniel Defoe, English Enlightenment. 

Objective: The purpose of the study is to conduct a comprehensive study 

literary journalism Daniel Dafoe. 

The research methodology – basic research principles of comparative 

historical analysis; universal principle of historicism, which involves the study of 

phenomena and processes in their historical evolutionary development; historical and 

descriptive and linguistic analysis techniques. 

Scientific novelty: Daniel Defoe is mostly remembered today as the author of 

“Robinson Crusoe”, but he wrote more than 500 other works that included pamphlets, 

novels, verse and non-fiction. And what I want you know, is that he is not only the” 

father of the novel”, he is the “father of English News”. 

Practical significance: Daniel Defoe great writers, novelist, journalists, In 

Western Europe, the Enlightenment, His work brings a great impact on society at the 

time, affecting the development of the press literature. Now for his research, allowing 

us to better understand the development process of news literature, and in the future 

of news literary creation, it will bring us a lot of help. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


